
 
 
 
 
 
 

Møteprotokoll 1/2020 
 
 
 

Utvalg: Arbeidsgruppe for trafikksikkerhet 
Møtested: Ørland rådhus (Bjugn gamle rådhus), Tinbua 
Dato: 02.12.2020 
Tid: 12:00 – 14:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Hans Eide Leder SP 
Tonje Bakken Nervik Medlem SP 
Tore Melhuus Medlem H 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Irja Helen Hammern Døsvik NESTL AP 
Ingvild Wik Solberg MEDL AP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Jostein Tårnes Irja Helen Hammern Døsvik AP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Nils Braa Enhetsleder kommunalteknikk 
Thomas Engen Kommunalsjef for samfunnsutvikling og tekniske tjenester 
Jan Ola Riseth Avdelingsingeniør 

 
 

Andre som møtte: 
Navn Stilling 
Hallgeir Kjørsvik Trønderbilene 
Frode Krogstad AtB 
Beate Solveig Gamst Sjåland Trøndelag fylkeskommune (deltok på teams) 

 
 

Merknader: 
 Ingen merknader til innkalling og sakliste 

 
 
  



 
 

Saksnr Innhold Lukket 

   
 
 
Orienteringssaker: 
Trøndelag fylkeskommune ved Beate Solveig Gamst Sjåland orienterte om: 
 
 Tilskudd til trafikksikkerhetsmidler 

https://www.trondelagfylke.no/contentassets/06d73d7cbb774c1e805f058853fd1cc2/sokbare-
midler-til-trafikksikkerhet1.pdf 
 

 Trafikksikkerhetstiltak på fylkesveier i Ørland og Fosen 
https://www.trondelagfylke.no/contentassets/06d73d7cbb774c1e805f058853fd1cc2/trafikksikkerh
etstiltak-pa-veg1.pdf 
 

 Planlagt bygging av gang og sykkelveier langs fylkesveier i Ørland og Fosen  
 Det er ikke planlagt å bygge noen gang og sykkelveier i Fylkeskommunens regi i Ørland 

Kommune i planperioden 2020- 2025 
 

 Gatelys langs fylkesveier 
 Fylkeskommunen har vedtatt å drifte veglys langs A, B og C veier 
 Lys langs D og E veier må driftes av kommunen /andre 
 For ev overføring av driftsansvar for gatelys langs B og C veier til Fylkes kommunen, kontakt 

Anne Grete Skevik 

 
 
Det var gjennomført trafikksikkerhetsbefaring i Ørland og Bjugn 14.03.2017.  
(Referatet sendes ut) Punktene fra denne befaringen ble gjennomgått: 
 

1. Brekstad fergeleie 
Tiltaket er delvis gjennomført.  
Tiltaket er nå blitt meget aktuelt da kommunen skal foreta omfattende gravearbeid i området 
og hotellet skal bygges ut. 
Begge prosjekt er planlagt med oppstart tidlig 2021. 
Det er for tiden ikke venterom eller toalettfasiliteter til de reisende. 
Kommunen vurderer å bedre venterom fasilitetene i «tuben». 
Kommunen vurderer å sette opp toalett. 
 

2. Hovde gård 
Bygging av gangvei er gjennomført. 
Red. fartsgrense er ikke gjennomført.  

 Sjekk / purr Linn Marie Forfot i Fylkeskommunen. 
 

3. Garten fergeleie 
Ikke gjennomført. 

 Sjekk / purr Linn Marie Forfot/ Helge Stabursvik STV  
  

https://www.trondelagfylke.no/contentassets/06d73d7cbb774c1e805f058853fd1cc2/sokbare-midler-til-trafikksikkerhet1.pdf
https://www.trondelagfylke.no/contentassets/06d73d7cbb774c1e805f058853fd1cc2/sokbare-midler-til-trafikksikkerhet1.pdf
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https://www.trondelagfylke.no/contentassets/06d73d7cbb774c1e805f058853fd1cc2/trafikksikkerhetstiltak-pa-veg1.pdf


 
 

4. Kalvåbakken 
Tiltak gjennomført. 
 

5. Dypfest fergekai. 
Ikke gjennomført. 

 Kommunalteknikk gjennomfører i dialog med Hallgeir Kjørsvik 
 

6. Birkeli vegkryss. 
Delvis gjennomført. 
Behov for oppfølging fra kommunen og Fylkeskommunen som er veieiere. 
Kommunalteknikk kontakter eier vedr sikt samt ber Fylket om å følge opp vedr fylkesveien. 
 

7. Leskur. 
Hallgeir Kjørsvik kommer med innspill vedr plassering av skur. 
 
 
Nye saker: 

8. Sikt Innstrandsveien 
Trær/busker nært inntil veien. Fylkeskommunen besørger rydding.  

 
  
Diverse: 
Halgeir Kjørsvik informerte om at Vy overtar som operatør av bussrutene. 
Det tilbys kun magebelte som sikkerhetssele på de nye bussene. 
Atb sjekker saken.  
Kjørsvik mener det må øves press på Vy/Atb slik at det blir 3pkt sikkerhetssele i alle seter. 
 
 
 


